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Vragen van de leden Nijboer en Van Laar (beiden PvdA) aan de minister van 
Financiën over de boekhouding van het Rijk (ingezonden 9 augustus 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met de artikelen «Ministeries geven 472 miljoen euro 
onrechtmatig uit» en «Ik heb veel gezien, maar dit zijn echt amateurs»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de Rijksoverheid aan de belastingbetaler verplicht is 
dat iedere euro op de begroting rechtmatig en efficiënt wordt besteed? 

Vraag 3
Kunt u voor elk van de in de artikelen aangehaalde cijfers, over onrechtma-
tige uitgaven of uitgaven waarover onzekerheid bestaat over de rechtmatig-
heid, toelichten of deze correct zijn? 

Vraag 4
Wat is uw reactie op de zeven bevindingen in het artikel en het oordeel dat 
verschillende accountants hierover geven? 

Vraag 5
Welke maatregelen heeft u genomen naar aanleiding van de rapporten van 
de auditdienst en welke maatregelen bent u nog voornemens te nemen?

1 Algemeen Dagblad. «Ministeries geven 472 miljoen euro onrechtmatig uit», 7 augustus 2013.
Algemeen Dagblad. «Ik heb veel gezien, maar dit zijn echt amateurs», 7 augustus 2013.
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